
 

Hej, 

 

  

 

Rapporten har varit uppe som ett beslutsärende i vår styrelse. Alla har läst igenom och vi har 

diskuterat. Sammanfattningsvis ställer vi oss helt bakom rapporten och finner innehållet kor-

rekt. En liten detalj som vi kämpat för från FRIBOs sida har varit det långsiktiga arbetet med 

att få fram lägenheter till kommunplacerade där Borås Stad väljer vår hyresgäst – vi har hela 

tiden sagt att långsiktigt vore det enklast för alla inblandade parter om kommunen köar till sig 

lägenheter. Vi har förståelse för att fokus har legat på det akuta, kortsiktiga, men ju längre 

man väntar med att ta tag i det långsiktiga desto längre får man leva med akuta tillståndet. 

Alldeles nyligen fick vi dock indikationer på att Arbetslivsförvaltningen avsåg ställa ett antal 

platser i vår bostadskö vilket vore mycket positivt. 

 

  

 

Med  vänliga hälsningar 

 

  

 

Kjell-Ove Sethson | VD  

 

Fristadbostäder AB 
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